



東莞同鄉會方樹泉學校
T.K.D.S. Fong Shu Chuen School
2023-2024 年度上學期書目表 (Textbooks for 1st Term)
二年級 (Primary 2)

班別 Class :
學號 Class No :
姓名 Name :
聯絡電話 Mobile:

請將收據釘在此
Staple The Receipt Here

【散購課本者，請用「✓」號表示】
【To purchase partially, please 「✓」】

中文:	書名 Titles	冊次 Volume	編著者 Authors	出版社 Publisher	定價 List	折實 Net	散購 Order
	1. 新編啟思中國語文課本 (普通話版) (第二版) (2011年版)	二上第一冊	陳煒良等	啟 思	\$ 81.00	\$ 72.10	<input type="checkbox"/>
	2. 新編啟思中國語文課本 (普通話版) (第二版) (2011年版)	二上第二冊	陳煒良等	啟 思	\$ 81.00	\$ 72.10	<input type="checkbox"/>
	3. 新編啟思中國語文習作簿 (第二版) (2011年版)	二上第一冊	陳煒良等	啟 思	\$ 50.00	\$ 44.50	<input type="checkbox"/>
	4. 新編啟思中國語文習作簿 (第二版) (2011年版)	二上第二冊	陳煒良等	啟 思	\$ 50.00	\$ 44.50	<input type="checkbox"/>
	5. 新編啟思中國語文工作紙 (第二版) (2011年版)	二上第一冊	陳煒良等	啟 思	\$ 68.00	\$ 60.50	<input type="checkbox"/>
	6. 新編啟思中國語文工作紙 (第二版) (2011年版)	二上第二冊	陳煒良等	啟 思	\$ 68.00	\$ 60.50	<input type="checkbox"/>
	7. 樂思中文26週基礎練習 (精華版4.0) (2018年版)	二年級	樂思	樂 思	\$ 119.00	\$ 98.80	<input type="checkbox"/>
	8. 中文閱讀多面體 (2019年版)	二年級	樂思	樂 思	\$ 100.00	\$ 83.00	<input type="checkbox"/>
英文:							
#	9. Longman English Leap Listening & Speaking (2021 Ed.) (with self-learning interactive resources)	2A	Catherine	Pearson	\$ 119.00	\$ 105.90	<input type="checkbox"/>
#	10. Longman English Leap Grammar (with Grammar Booster) (2018 Ed.)	2A	Mike Lewis	Pearson	\$ 113.00	\$ 100.60	<input type="checkbox"/>
	11. Classroom My Handwriting (2010 Ed.)	Book 3	Jojo Ng	Classroom	\$ 37.00	\$ 30.70	<input type="checkbox"/>
數學:							
* #	12. 小學數學新思維 (第二版) 課本 (2023年重印兼訂正)	2上A	洪進華	教 育	\$ 87.50	\$ 77.90	<input type="checkbox"/>
* #	13. 小學數學新思維 (第二版) 課本 (2023年重印兼訂正)	2上B	洪進華	教 育	\$ 87.50	\$ 77.90	<input type="checkbox"/>
#	14. 小學數學新思維 (第二版) 作業 (包括自學配套) (2023年重印兼訂正)	2上A	洪進華	教 育	\$ 70.50	\$ 62.70	<input type="checkbox"/>
#	15. 小學數學新思維 (第二版) 作業 (包括自學配套) (2023年重印兼訂正)	2上B	洪進華	教 育	\$ 70.50	\$ 62.70	<input type="checkbox"/>
	16. 樂思小學數學同步練習 (高階教育校本版) (2020年版)	2上	樂思	樂 思	\$ 107.00	\$ 88.80	<input type="checkbox"/>
常識:							
* #	17. 今日常識新領域課本 快高長大 (2019年第三版)	2.1	葉慧蓮	教 育	\$ 81.00	\$ 72.10	<input type="checkbox"/>
* #	18. 今日常識新領域課本 快樂的生活 (2019年第三版)	2.2	葉慧蓮	教 育	\$ 81.00	\$ 72.10	<input type="checkbox"/>
	19. 今日常識新領域作業 快樂的生活 (2019年第三版)	2.2	葉慧蓮	教 育	\$ 51.50	\$ 45.80	<input type="checkbox"/>
普通話:							
* #	20. 來說普通話 (包括自學配套) (2019年第四版)	2上	劉筱玲	教 育	\$ 113.00	\$ 100.60	<input type="checkbox"/>
音樂:							
* #	21. 新小學音樂 (2012年初版)	2上	黎美丹等	英 利	\$ 112.00	\$ 99.70	<input type="checkbox"/>

註：「*」經教育局審閱並刊登於【適用書目表】內 Textbooks are written on the Recommended Textbook List (RTL)
「#」為本年度新採用之教材 New Book for the Academic year 2023.

(請家長填寫，供便利店參考用) to be filled in for reference

購買全套 Buying Full Set

折實總金額 Net price \$ 1,533.50
共(Total) 21 本(items)

購買散書 Separated Purchase

共(Total) _____ 本(items),

折實總金額 Net Price \$ _____

(請在選購書目價格右方空格內加「✓」號)

並自行計算款項，然後直接到便利店付款)

(select the textbook you would like to purchase with ticks,
calculate and fill in the required payment amount)



0083P2324121

2023年6月份編製

便利店付款二維碼 QR Code



7-ELEVEN®

OK便利店

請攜同此付款單於 2023年6月16日或之前，
到全港任何一間7-11或OK便利店以現金付款。
Bring this book list to any "7-11/OK Convenience Store"
before June 16 to pay in cash



東莞同鄉會方樹泉學校
T.K.D.S. Fong Shu Chuen School
二年級 (Primary 2)

2023-2024 年度上學期 (1st Term)

派書日期 / Book Distribution Date : 2023 年 7 月 6 日 (星期四)

地點 / Location : 各班課室派發 / CLASSROOM

附註:

- 1) 為方便學生購買上學期用書，學校現以八九折優惠提供課本訂購服務。學生家長亦可到坊間任何一間書局購買。
- 2) 家長可向天利行書局購買全套或部份課本，請在書目表內選擇購買全套或散購服務。如選擇散購服務，請用『✓』選出欲購的課本，並請自行計算及填寫所需金額。
- 3) 需購買者，於 6 月 16 日前攜同此書目表前往任何一間『7-11/OK 便利店』以現金繳費及索回收據，家長請把收據正本(不接受影印本)釘在書目表左上角，並於此日期前連同書目表一併交回班主任辦理購書手續。
(逾期請家長帶回收據到各門市部自行辦理。)
- 4) 書單內之課本及補充練習均以出版社定價計算。
- 5) 請學生於派書日自備購物袋。
- 6) 凡於校內購書，如派書當日尚有缺貨或未出版之書籍，將於出版後，直接送往校內課室補發。
- 7) 書單內折實價只適用於校內訂購服務，凡於承辦商各門市部購買者，則以出版社定價九二折發售。而所欠的課本將於門市部補回。若憑已繳付之便利店收據(6/7 後繳費)在門市部領書，亦需繳付差額。
- 8) 請家長於取書後，先詳細檢查，如有任何問題請攜同收據於 7 天內到門市部更換。已寫名之缺頁或印刷錯誤之課本，亦可憑收據，於該學年內更換。
- 9) 如天文台發出紅、黑色暴雨警告、懸掛八號風球或以上颱風訊號，派書日期另行通知。
- 10) 所有課本價格如有變更，以出版社最新價格為準，恕不另行通知。
- 11) 如有任何查詢，可致電客戶服務熱線：2480 0241 (星期一至六 9:30-17:30)或 WhatsApp：5107 2464 查詢。

Remarks:

- 1) For your convenience, we are offering Textbook Order Service for students. Parents who participate in this order service will have **11% discount**. Please note that this scheme is purely for the convenience of students and is not compulsory.
- 2) Parents have options to purchase the textbooks **in full set or partially**, please put a tick in the appropriate box in the order form to indicate your choice. If you choose to purchase partially, please select the textbook you would like to purchase with ticks, calculate and fill in the required payment amount.
- 3) Those who participate in this order service, bring this book list to any "7-11/OK Convenience Store" before **June 16** to pay in cash and request a receipt. Parents please bring the original receipt (**Photocopies are not accepted**) pin it on the upper left corner of the book list, and hand it back to the class teacher to complete the book purchase procedures.
(Parents are required to bring the receipt to the book store for purchase if they pay after the deadline.)
- 4) All original prices quoted on the booklist are set by publishers.
- 5) Parents are requested to bring their own shopping bags.
- 6) Under the textbook order service, the outstanding books will be sent to school when they are available.
- 7) Special Discount (**11%**) only applies to pre-order service. Buying at our book shop, a **8% discount** will be offered. The outstanding books need to be collected at our branches. **For payment after July 6, parents need to pay the difference when they pick up the books at the store, even if they have already paid at the convenience store.**
- 8) Please check the textbooks carefully upon receive. If any problem is found, please bring the receipt to our branches for replacement within 7 days. Textbooks with missing pages or typographical errors that have been written can also be replaced within the school year by presenting the receipt.
- 9) If red/black rainstorm signal or Typhoon Signal No.8 or above is hoisted, the book distribution date will be changed and parents will be notified.
- 10) All prices quoted on the booklist are for reference only, they are subject to change by publishers without notice.
- 11) For inquiries, please contact our hotline 2480 0241. (Monday to Saturday 09:30-17:30) or WhatsApp : 5107 2464.

天利行書局有限公司

T. H. Lee Book Co., Ltd



門市地圖(Map)

地址：九龍佐敦上海街 102 號地下 電話：2388 3112

營業時間：星期一至日 10:00-19:00 [10/7 至 9/9 期間 10:30-20:00]

Address: Ground Floor, No. 102 Shanghai Street, Jordan (Tel: 2388 3112)

Business Hours: 10:00-19:00 (Monday to Sunday) [10/7 to 9/9: 10:30-20:00]